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Dňa 19. 10. 2010 sme sa po desiatich mesia-
coch v náhradných priestoroch presťahovali do
našich domovských priestorov .Aj keď sa už všetci
učitelia aj žiaci nevedeli dočkať našej čerstvo zre-
konštruovanej základnej školy a termín presťaho-
vania nezávisel len od vedenia školy, dozvedali sme
sa od širokej verejnosti, že vedenie a učitelia sa z
určitých, nám neznámych dôvodov, nechcú pre-
sťahovať. Samotná rekonštrukcia školy je jedna
časť no celkové prípravy na samotné preťahova-
nie je druhá ,nie menej dôležitá časť rekonštruk-
cie. Nebolo možné presťahovať sa do budovy, kto-
rá ešte nespĺňala požiadavky požiarnej
bezpečnosti, hygienickej nezávadnosti, či samot-

Ukončenie rekonštrukcie ZŠ
nej bezpečnosti žiakov. Bolo potrebné zabezpečiť
revízne správy, absolvovať kolaudáciu stavby pri
ktorej boli zistené nedostatky , ktoré bolo potreb-
né odstrániť a až tak mohlo nasledovať samotné
sťahovanie. Samotné sťahovanie prebiehalo hlad-
ko hlavne vďaka pomoci obecného úradu, či už
poskytnutím nákladného auta na samotný prevoz
a pracovníkov obecného úradu na prenášanie ná-
bytku. No najťažšiu úlohu mali samotní učitelia
,ktorí v priebehu jedného roka museli dvakrát všet-
ky veci zbaliť a za pomoci našich najstarších detí
presťahovať, za čo patrí všetkým nápomocným
veľká vďaka.
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Za zmienku stojí, čoho sa týkala rekonštruk-
cia Základnej školy v Rudňanoch s celkovým roz-
počtom cca 1 000 000 EUR:
kanalizácia
rozvod vody teplej a studenej ,nové umývadlá a

vodovodné batérie do tried
nové elektrické rozvody ,bleskozvody
nové dažďové zvody
omietky
podlahy
sociálne zariadenia
osvetlenie
dvere
podlaha v telocvični
požiarny vodovod

kompletná rekonštrukcia kotolne( nové kotly, roz-
vody, topné telesá, regulácia)

nadstavba (vznik troch nových tried)
maľby stien, náter stien umývateľným náterom
zateplenie stropu vrchného podlažia
zábradlie na schodišti
nové vybavenie tried(lavice ,stoličky ,skrine, tabu-

le keramické a magnetické)
vybavenie počítačovej učebne (počítače, dáta pro-

jektor, laserová tlačiareň)
zateplenie budovy, nová fasáda
prístavba šatní
úprava okolia školy
Časť rekonštrukcie z vlastných prostriedkov školy:
Kamerový systém ( 16 kamier v budove školy s

nahrávacím zariadením)
Nový školský rozhlas a internetové rozvody - cca

20 000 EUR
Šatňové skrinky pre 460 žiakov - cca 14 000 EUR
Zádverie školy a nová vrátnica - cca 4 000 EUR
Vybavenie zborovne a šatne pre učiteľov -

cca 14 000 EUR
Montáž školských tabúľ, obklad stien telocvične -

cca 3 000 EUR
Iný materiál( štátne znaky, preambula, kľúče, štít-

ky, nálepky PO, …) - cca 2 000 EUR
Celkovo škola investovala z vlastných ušetre-

ných prostriedkov zhruba 53 000 EUR. No to nie
je zďaleka všetko, čo je ešte potrebné urobiť pre
bezproblémový chod našej školy. Trápi nás okolie
školy, hlavne nádvorie a prístupová cesta , ktoré
sú počas daždivých dní a v zimnom období pokry-
té vrstvou blata , ktoré sa na topánkach dostáva
do budovy školy , sťažuje prísun tovaru do škol-
skej jedálne. Je potrebné bezpodmienečne obno-
viť oplotenie školy kvôli ochrane pred neželanými

návštevníkmi a ochrane majetku školy a obce.
Na záver chceme poďakovať všetkým , ktorí sa

pričinili o to , že naša škola úspešne prešla takou
rozsiahlou rekonštrukciou, ktorú by si obec z vlast-
ných prostriedkov nemohla dovoliť.

Mgr. Peter Fischer, zástupca riaditeľky ZŠ

Miesto pre komisie

Vážení spoluobčania,
dovoľte mi, aby som pred ukončením vo-

lebného obdobia, predstavil činnosť komisie,
ktorá bola schválená na prvom zasadaní obec-
ného zastupiteľstva dňa 9.1.2007 ako Komisia
pre životné prostredie.

Táto komisia pracovala v tomto zložení :
predseda komisie : František Vytykáč
členovia komisie : Ing. Vincent Hozza, Ing.

Ľubomír Jakubek, Ing. Marianna Milaniaková a
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netov od občanov obce. Väčšina sťažností sa týka-
la hlavne spolunažívania a narušenia susedských
vzťahov. Pre informáciu uvediem niekoľko prípa-
dov : vytváranie divokých skládok na cudzom po-
zemku, pálenie smetí alebo domového odpadu,
pálenie pneumatík a pod. Priblížim Vám dlhotrva-
júce problémy, ktoré pôsobia na životné prostre-
die, z ktorých niektoré sú už doriešené a niektoré
sa opakujú a stále riešia v spolupráci s OÚ ŽP v
Spišskej Novej Vsi.

- komisia prejednávala sťažnosť občanov týka-
júcu sa spoločnosti SABAR s.r.o., ktorá realizuje
stavbu – Sanácia závalového pásma Poráč – Rud-
ňany v súlade s platným stavebným povolením a
jeho zmenami. Sťažnosť sa týkala hlavne nedodr-
žania zákona o cestnej premávke a o zmene a do-
plnení niektorých predpisov, hlavne § 3, § 16, §
51. Prepravcovia tohto sypkého materiálu nedo-
držiavali skoro žiadny už z citovaných paragrafov,
ale hlavne § 51 v ktorom sa v bode č. 2 píše, že pre-
pravovaný náklad musí byť na vozidlách riadne
umiestnený, rozložený a upravený, aby neohrozo-
val bezpečnosť a plynulosť cestnej premávky, ne-
znečisťoval ovzdušie a musí byť zakrytý tak , aby
sa zabránilo jeho vysypávaniu na cestu počas
jazdy. Táto sťažnosť bola kladne vybavená a spo-
ločnosť SABAR s.r.o. prijala dodatok k zmluve
ohľadom prepravy materiálu cez obec, v ktorom
boli zapracované aj pripomienky poslancov OcZ.

 - ďalšia sťažnosť sa týkala firmy KONZEKO
spol. s. r.o. o znečisťovaní ovzdušia prevádzkou,
ktorá sa zaoberá regeneráciou olejov a emulzií v
areáli NPZ Markušovce. Komisia sa v poslednom
období zaoberá sťažnosťami od občanov našej
obce na firmu –KONZEKO ohľadom znečisťova-
nia ovzdušia, hoci sa táto prevádzka nenachádza
v našom katastrálnom území, ale v katastrálnom
území Markušovce. Jednania sa zúčastnil p. Fran-
tišek Vytykáč a Ing. Rastislav Král. Konateľa spo-
ločnosti Ing. Rastislava Krála predseda komisie
oboznámil s pretrvajúcimi problémami a to pre-
dovšetkým zhoršenou emisnou situáciou v okoli-
tých obciach. Ďalej predložil fotodokumentáciu a
video, ktoré bolo zhotovené občanmi obce Rud-
ňany z časti Podbrezová. Ohľadom tejto sťažnosti
sa uskutočnilo jednanie na Obvodnom úrade Ži-
votného prostredia v Spišskej Novej Vsi. Tohto jed-
nania sa zúčastnili p. František Vytykáč, predse-
da komisie a pracovníci OÚŽP Ing. Dušan

pracovník obecného úradu : Ing. Svetlana Bulia-
ková. Po ukončení pracovného pomeru Ing. Bu-
liakovej ukončil svoju činnosť poslanca Ing. Ma-
chovský František a nastúpil do pracovného
pomeru na obecný úrad. Od tohto času Ing. Ma-
chovský František pôsobil v komisií ako zástupca
obecného úradu. Po odsťahovaní sa Ing. Marian-
ny Milaniakovej pracovala komisia iba v štvorčlen-
nom zložení.

Úvodom by som Vás chcel informovať, že vo
volebnom období v rokoch 2002 – 2006 boli zria-
dené okrem iných komisií aj komisie: Komisia pre
územné plánovanie a výstavbu a Komisia pre ži-
votné prostredie. Vo volebnom období 2006 - 2010
sa tieto dve komisie zlúčili a bola zriadená len ko-
misia pre životné prostredie. Komisia si vypraco-
vala plán činností na celé volebné obdobie, ktoré
bolo rozdelené na jednotlivé roky a každoročne
predkladané pred spracovaním rozpočtu. Členo-
via komisie sú odborníci v jednotlivých profesiách,
či už sa jedná o projektovú dokumentáciu, stavby
, stavebné práce, geografiu a geológiu. Komisia
neprejednávala len podnety a úlohy týkajúce sa
životného prostredia, ale bola nápomocná aj ostat-
ným komisiám pri riešení problémov okolo byto-
vej vybavenosti – hlavne rómskych bytových jed-
notiek ako aj ostatných bytov vo vlastníctve obce.
Vykonávala stavebný dohľad na jednotlivých stav-
bách a zúčastňovala sa na režimových dňoch a pre-
beracích konaniach pri stavebných akciách v obci.
Bola nápomocná pri geometrickom vymeriavaní
pozemkov potrebných na prípravu jednotlivých
projektových dokumentácií v rámci jej možností
a kompetencií. Komisia sa každoročne zaoberala
aj očistou obce, likvidáciou nelegálnych skládok
ako aj separovaním odpadu. Do separovaného
zberu sa nám zapája čoraz väčší počet občanov
nielen bývajúcich v rodinných domoch ale aj v by-
tových spoločenstvách, ktoré vznikli odkúpením
bytových jednotiek do osobného vlastníctva. Na
separovaný zber sa nám v rozpočte podarilo vyčle-
niť finančné prostriedky na zakúpenie ďalších kon-
tajnerov potrebných pre separáciu domového od-
padu a tieto boli následne rozmiestnené v obci.
Separovať odpad nám pomáhajú aj žiaci škôl , kto-
ré sa nachádzajú v našej obci.

Komisia pre životné prostredie riešila na svo-
jich zasadaniach nielen činnosti týkajúce sa život-
ného prostredia, ale aj žiadostí, sťažností a pod-
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Krajňák a Ing. Pavľák. Prehodnotili sťažnosti od
občanov ako aj celú problematiku prevádzkových
podmienok zariadenia na zhodnocovanie odpa-
dov . Počas tohto jednania bola hore uvedenými
pracovníkmi predložená správa o kontrole vo fir-
me KONZEKO spol. s.r.o., Areál NPZ 510 , Mar-
kušovce. Následne po tomto stretnutí bola vyko-
naná kontrola pracovníkmi OÚ ŽP v prevádzke :
Regenerácia olejov a emulzií Areál NPZ 510, Mar-
kušovce. Kontrola bola zameraná na plnenia pre-
vádzkových podmienok zariadenia na zhodnoco-
vanie odpadov linky regenerácie odpadov
vytesňovaním pri destilácii produktov odpado-
vých olejov. Pri technologickej operácii dochádza
k produkcii výparov, ktoré sa dopaľujú na horáku
„na fajku“ s prídavným horákom acetylénu. Tým-
to technologickým postupom nedochádza k pro-
dukcii zápachov. V závere tejto správy sa konšta-
tuje , že počas kontroly neboli zistené úniky
zápachových látok do ovzdušia a nebolo zistené
porušenie všeobecne záväzných právnych predpi-
sov. Keďže opakovane sa občania sťažujú na zne-
čisťovanie ovzdušia a v tejto firme stále pretrváva-
jú problémy s vypúšťaním zapáchajúcich látok, tak
i naďalej budú pretrvávať kontroly, či už pracov-
níkmi komisie a zástupcov obecného úradu, ale aj
pracovníkmi OÚŽP v Spišskej Novej Vsi.

Jednou z hlavných úloh, ktorú sa nám podari-
lo presadiť v návrhu rozpočtu na roky 2008 – 2010
je spracovanie projektovej dokumentácie na roz-
šírenie obecnej kanalizácie v časti obce Závislivec
a Furmanec. Na realizáciu tejto stavby bolo po-
trebné zabezpečiť zameranie výškomerov rodin-
ných domov a stavieb, vybrať najvhodnejšiu trasu
a vybaviť potrebné snímky z katastra. Zameranie
výškomerov rodinných domov a stavieb, ktoré sú
potrebné pri napojení na kanalizáciu po celej dĺž-
ke zrealizovala firma – URANPRES, spol. s.r.o.
Spišská Nová Ves v zastúpení Ing. Vladimírom
Sivačkom. Projektovú dokumentáciu a ďalšie po-
trebné doklady pre územné rozhodnutie a staveb-
né konanie zabezpečoval Ing. Viktor Fabián. Ko-
misia sa niekoľkokrát stretla so zástupcami
spomínaných firiem, aby vybrala tú najvhodnej-
šiu trasu na napojenie kanalizácie spomenutých
častí obce. Táto úloha je veľmi zložitá a nie je mož-
né časovo ju nejako uponáhľať. Ku koncu roka
2008 boli tieto prípravné práce ukončené. Násled-
ne komisia zisťovala čísla parciel z katastrálnej

mapy a požiadala katastrálny úrad v Spišskej No-
vej Vsi o výpisy z listu vlastníctva pozemkov, kto-
rých sa táto kanalizácia priamo týka. Dňa 2.3.2009
komisia zvolala stretnutie s vlastníkmi dotknutých
pozemkov z dôvodu prejednania zmluvy o zriade-
ní vecného bremena, spočívajúce v práve precho-
du a prejazdu cez nehnuteľnosť a to v rozsahu vy-
značenom na geometrickom pláne za
dohodnutých podmienok.

 Na tomto stretnutí boli prítomní : p. Franti-
šek Vytykáč, Ing. Vincent Hozza, Ing. František
Machovský a Ing. Viktor Fabián, ktorý sa ochotne
venoval každému vlastníkovi týchto pozemkov a
odpovedal im na ich otázky. Na stretnutí po pri-
pomienkach vlastníkov pozemkov sa upravila ko-
nečná trasa kanalizačnej prípojky. Na realizáciu
tejto stavebnej akcie je potrebných približne 490
000 EUR . Obec tieto finančné prostriedky vo svo-
jom rozpočte plánované nemá. Je však možné, že
sa o tieto finančné prostriedky bude uchádzať z
envirofondov, alebo z eurofondov. Po ukončení
kanalizácie by sa mala začať aj úprava prístupovej
cesty v časti obce – Závislivec a Furmanec.

Každý rok sa pravidelne v obci koná jarné
upratovanie – „očista obce“ . Očista obce bola vy-
hlasovaná prostredníctvom obecného rozhlasu.
Realizoval ju obecný úrad v spolupráci s komisiou
pre životné prostredie. V týchto vyhláseniach sme
poprosili všetkých občanov, podnikateľov, spolo-
čenstvá a firmy pôsobiace v našej obci, aby sa za-
pojili do očisty obce. Nie vždy sa podarilo našim
občanom sústrediť odpad na také miesto, aby bolo
možné mechanizmami ľahko naložiť odpad, pre-
to im museli pomáhať pri likvidácií – pracovníci
aktivačných prác, za čo im patrí veľké poďakova-
nie. Niektorí naši občania odpad v jednotlivých
častiach obce sústreďovali opakovane na tých is-
tých miestach, z ktorých odpad už bol likvidovaný
a tým znemožnili plynulé odvážanie odpadu po-
čas dni očisty obce. V krátkosti Vás chcem infor-
movať koľko nákladných vozidiel odpadu sa kaž-
doročne odvezie počas dní očisty obce. Počas
týchto dní bolo vyvezených - obecná AVIA - 20
vozidiel z celej obce , nákladné vozidlá objednané
od jednotlivých firiem : Zapálenica, Furmanec,
Stupy, Zimné, Podbrezová – 15 - 20 vozidiel. Naj-
horšie je to v časti obce Zabíjanec , na likvidáciu
odpadu v tejto časti sa ťažko zháňajú firmy, aby
naložili a odviezli odpad. Spolu sa z tejto lokality
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odvezie okolo 70 – 90 nákladných vozidiel. Cel-
kom sa počas dní očisty obce vyvezie približne 110
– 130 nákladných vozidiel domového odpadu v
celkovej hodnote približne 8.000.- EUR. /
241.000,00 Sk / .

Komisia pre životné prostredie touto cestou
vyzýva všetkých občanov, aby chránili životné
prostredie v obci pre ďalšie generácie a upozorňo-
vali tých občanov, ktorí aj naďalej znečisťujú a de-
vastujú obec, aby aj oni zmenili svoj postoj k ochra-
ne a zlepšeniu životného prostredia.

V závere tohto príspevku mi dovoľte poďa-
kovať všetkým občanom, poslancom OcZ ako aj
zamestnancom obce za ich ústretovosť pri plnení
úloh. Členom komisie patrí poďakovanie za ich vy-
konanú prácu, ktorú odviedli počas celého volebné-
ho obdobia v prospech občanov našej obce.

František Vytykáč, predseda komisie pre ŽP

Na záver volebného obdobia dávame
priestor na vyjadrenie starostovi obce pánovi
Miroslavovi Blišťanovi

Vážení občania!
Uplynuli 4 roky samosprávy, kedy ste mi dali

mandát, aby som viedol obec ako starosta.
Je mi ťažko hľadať slová a dať ich na papier, čo

sme dobre urobili pre obec a čo sme podcenili.
Toto 4 ročné obdobie bolo pre mňa ako človeka

najťažším obdobím, kedy ma navždy opustila moja
manželka. Boli a sú to dni prázdna, dni rozjíma-
nia, bilancovania 47 ročného spolužitia. Za takejto
neutešenej situácie sa mi ťažilo rozmýšľať, bol som
myšlienkami v neznámom svete, neznámom
priestore žitia v mojej obci Rudňany.

Začal som byť citlivejší k okoliu už aj z pohľa-
du, že som veľmi ťažko hľadal slová pri odprevádza-
ní mojich učiteľov, spolupracovníkov, spoluobčanov
na druhý svet. Aj preto je mi ťažko vyslovovať spo-
veď, čo sa podarilo za 4 roky. Keď myslíme na úspe-
chy, sú nie mojou zásluhou, keď na nezdary, mám
svoju chybu, svoj neúspech.

Pýtal som sa sám seba, kde sa nachádza toľko
zloby v konaní človeka. Prečo sa neplnia predsavza-
tia, čo sme si vždy sľubovali?

Pýtam sa sám seba, prečo nám je ľahostajné
zachovanie dedičstva našich predkov? Musím vy-
jadriť spokojnosť nad prácou výboru baníckeho ce-

chu pri uplatňovaní zásad celoslovenského združe-
nia spolkov, cechov a bratstiev. Zásady nie len v
rámci obcí a miest SR, ale aj v rámci EÚ pri vytvá-
raní koncepcie železnej cesty, cesty farebných kovov
a pod.

Musím vyjadriť spokojnosť s prácou OŠK v udr-
žaní v 4 lige súťaže mužov, detí, žiakov a vysloviť
verejné uznanie p. Rastislavovi Neuvirthovi za ne-
únavnú funkcionársku prácu, ako aj trénerskú prá-
cu, hlavne družstva dorastu a ostatným zanieteným
fanúšikom futbalu.

Aj touto cestou, vážení občania, vyslovujem
úprimnú vďaku redakčnej rade Horizont na čele s
pani Irenou Ošustovou za dlhoročnú prácu medzi
obecným úradom a občanom. Vyslovujem uznanie
za obetavosť a odriekanie svojho voľného času v pro-
spech informovanosti pre Vás p. Ing. Márii Male-
covej, Mgr. Kataríne Kandráčovej, Dane Pustulko-
vej a p. Miloslave Kalafutovej.

Vyslovujem vysoké uznanie všetkým pedagogic-
kým a ostatným pracovníkom za mravčiu prácu pri
výchove našej mládeže. Za tvorivý prístup , uplat-
ňovanie nových učebných osnov a zámerov Min.
školstva. Som rád, že naši žiaci sa uplatňujú vo vyš-
šom vzdelávaní a tým sa zaraďujú medzi význam-
ných občanov našej obce.

Ďakujem za spoluprácu a ústretovosť správco-
vi našej farnosti Mgr. Matúšovi Perignáthovi.

Dovoľte mi, aby som sa poďakoval poslanecké-
mu zastupiteľstvu za prácu , ktorú vykonávali po-
čas 4-ročného obdobia. Osobné poďakovanie vyslo-
vujem aj odborným komisiám za zodpovedný
prístup k príprave zasadnutí zastupiteľstiev.

Za štvorročné obdobie si dovolím vysloviť vyso-
ké uznanie za spoluprácu občanom – členom Zvä-
zu zdravotne postihnutých ZO Rudňany. Boli to
práce, ktoré si žiadajú nie len úradné ohodnotenie
ale aj klásť nové formy odmeňovania k vykonaným
prácam pri zveľaďovaní majetku obce. Chcem po-
ďakovať všetkým občanom , ktorí sa v tomto voleb-
nom období akýmkoľvek spôsobom podieľali na zve-
ľaďovaní našej obce.

Záverom sa mi žiada poďakovať pracovníkom
obecného úradu za trpezlivosť, za znášanie príkoria
vo svojej práci. Boli vždy a všade v prvých radoch pri
plnení potrieb obce a občanov – Úprimná vďaka!!

Do ďalších dní samosprávy prajem veľa nových
úspechov pri zveľaďovaní našej prekrásnej obce!

Miroslav Blišťan,  starosta obce
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Informátor OcÚ

 

U z n e s e n i a
z 32. zasadnutia OcZ, konaného dňa 26.októbra 2010

Uznesenie č.447
Schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva

Uznesenie č. 448
Schvaľuje "Smernicu č. 5/2010 o používaní kamerového systému v obci Rudňany" v zmysle zákona č.
428/2002 Z.z. o ochrane osobných údajov v znení neskorších predpisov

Uznesenie č. 449
Schvaľuje povodňový plán záchranných prác obce Rudňany.

Uznesenie č. 450
Schvaľuje komisiu na vyhodnotenie predložených ponúk na zadanie zákazky s nízkou hodnotou (rieše-
nie bytových jednotiek na 5 RPII) v zložení:
Predseda: Ing. Vincent Hozza
členovia: JUDr. Vladislav Chroust

František Vytykáč
PhDr. Krajňáková, PhD.
Ing. František Machovský

Uznesenie č. 451
Schvaľuje žiadosť p. Agnesy Dewerovej na rekonštrukciu kúpeľne na bezbariérovú v bytovke č. 471/2.

Uznesenie č. 452
Schvaľuje žiadosť p. Vincentyho o 3-izbový byt po p. Mariánovi Vytykáčovi, pričom uvoľní 2 izbový soci-
álny byt v bytovke č. 80

Uznesenie č. 453
Schvaľuje za nového nájomníka do 2- izbového bytu p. Vincentyho v bytovke č. 80 /pri ZS/ p. Dušana
Oreška.

Uznesenie č. 454
Schvaľuje za nového nájomníka do 2 izbového bytu Mgr. Slavomíra Kalafuta v bytovke č. 472 p. Ladi-
slava Vaňka.

Uznesenie č. 455
Schvaľuje za nového nájomníka do bytu č. 52 po p. Kurtovej p. Ladislava Andrásyho.

Uznesenie č. 456
Ukladá cestou stavebného úradu riešiť havarijný stav kultúrneho domu -súpisné číslo 69.
Termín: do 23.11.2010 Zodpovedá: vedúca úradu

Uznesenie č. 457
Schvaľuje odpísanie pohľadávok vo výške 151, 82 EUR.

Uznesenie č. 458
Berie na vedomie Návrh zmeny rozpočtu č.6
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Uznesenie č. 459
Schvaľuje Návrh na zmenu rozpočtu č. 7

Uznesenie č. 460
Schvaľuje žiadosť p. Jozefa Horvátha, narodeného 15.10.1960, bytom Rudňany 359 o zakúpenie nové-
ho sporáka s uznaním dlhu a splátkovým kalendárom z rozpočtu ostatné dávky sociálnej pomoci vo
výške 387,65 EUR.

Uznesenie č. 461
Schvaľuje za nového nájomníka do bytu č. 512 pána Milana Kotlára po pánovi Jozefovi Horváthovi,
narodenom 5.9.1961.

Uznesenie č. 462
Ukladá opätovne upozorniť písomnou formou konateľa firmy KONZEKO Ing. Ratvaja na pretrvávajú-
ce problémy s unikajúcim zapáchajúcim plynom, ktorý obťažuje obyvateľov našej obce a na splnenie
verejného prísľubu, ktorý dal poslancom obecného zastupiteľstva na zasadnutí dňa 23.2.2010.
Termín: ihneď Zodpovedá: vedúca úradu

Uznesenie č. 463
Ukladá prepracovať dohodu o poskytovaní právnej pomoci uzavretou medzi JUDr. Čemanom a obcou
Rudňany podľa § 11, odst. 3, Vyhlášky 163/2002 Z.z. na dobu určitú 1 rok.
Termín: 23.11.2010 Zodpovedá: vedúca úradu

V súvislosti s blížiacim sa termínom volieb do miestnej samosprávy oslovili členky redakčnej rady v
miniankete 20 občanov s otázkami, aby zistili ako sú informovaní o kandidátoch na poslancov obce a
kandidátoch na starostu obce.
1. Viete koľko občanov kandiduje na post starostu obce?
(správna odpoveď 3)
2. Viete koľko občanov kandiduje na poslancov do obecného zastupiteľstva?
 (správna odpoveď 34)
3. Viete aký maximálny počet poslancov môžete voliť do obecného zastupiteľstva?
(Správna odpoveď 11)
4. Viete od koľkej do koľkej hodiny budú otvorené volebné miestnosti?
 (správna odpoveď od 7,00 – do 20,00 hod.)
5. Zúčastníte sa volieb?

Z 20 oslovených občanov odpovedalo v našej ankete na :
1. Otázku 18 správne
2. Otázku 2 správne
3. Otázku 9 správne
4. Otázku 6 správne
Volieb sa zúčastnia všetci opýtaní , z toho 1 chce voliť iba starostu.

Na základe výsledkov ankety sme konštatovali, že občania aj napriek doručeným oznámeniam o
mieste a čase konania volieb odpovedali nesprávne na otázku týkajúcu sa otvorenia a uzavretia voleb-
ných miestnosti. Preto chceme ešte raz všetkých voličov upozorniť, že voľby do miestnej samosprávy sa
uskutočnia dňa 27. novembra 2010 od 7.00 – hod. do 20.00 hod.

Občania dostanú dva volebné lístky . Na kandidátke na starostu obce dajú svoj hlas krúžkom iba
jednému kandidátovi. Na volebnom lístku pre poslancov do zastupiteľstva môžu dať svoj hlas, zakrúž-
kovaním, aby bol volebný lístok platný minimálne 1 kandidátovi ale maximálne 11 kandidátom.
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Z redakčnej pošty
Bratislava, teš sa!!!!

A mala sa načo! Rudnianski deviataci sa 19.
októbra  2010 rozhodli, že ju poctia svojou návšte-
vou. Jedinečným zážitkom určite nebolo len nočné
cestovanie.  Krásavica na Dunaji nám  počas jed-
nodňovej návštevy ukázala množstvo svojich  tajom-
stiev.  Nádvorie Bratislavského hradu nás privítalo
skoro ráno ufúkaným a mrazivým počasím, no vý-
hľad na hmlou prikrytú Petržalku nás poriadne zo-
hrial. Uzimených nás privítal aj parlament.  Na vlast-
né oči sme videli predsedu parlamentu  p. Sulíka,

poslancov Galbavého, Žitňanskú, Vašáryovú....a mno-
hých ďalších.  Odtiaľ naše kroky viedli do Prírodovedné-
ho múzea, kde sme si prezreli výstavu s názvom Biodi-
verzita Zeme. Najviac síl sme si samozrejme ponechali

na nákupy v obchodnom centre EUROVEA, ktoré nás
skutočne svojou veľkosťou ohromilo. No popri  náku-
poch sme nezabudli ani na pamiatky v Starom meste.
Pristavili sme sa aj  pri Michalskej bráne, Rolandovej
fontáne, pozdravili sme Čumila a poobzerali sme sa aj
po Prezidentskom paláci.

 Síce unavení, s boľavými nohami, ale plní nezabud-
nuteľných zážitkov sme sa vrátili domov a s Bratislavou
sme sa lúčili slovami: Do skorého videnia!

 Mgr. T. Hozzová,   Mgr. M. Krivánska

Beseda s babičkou
Babička

Je to vždy dôstojná dáma, je to môjho otca mama, alebo
aj mamky mamka v očiach radosť,  v lícach jamka.
Milá, dobrá, ako med, štrúdľu spraví zaraz a hneď... Ko-
láčik aj buchtičku, veď poznáte babičku…

Mesiac október ako Mesiac úcty k starším sme si
pripomenuli aj v MŠ- Rudňany č. 89. Dňa 19.10.2010
prijala naše pozvanie na besedu babička p. Gabriela Ka-
lafutová, aby deťom vyrozprávala svoj životný príbeh od
detstva až po starobu, aby poukázala na rozdiely v živo-
te kedysi a dnes. Deti boli zvedavé , aké hračky mala ba-

bička v detstve, ako strávili Vianoce, kde chodila do školy,
kde pracovala, koľko deti vychovala. Svojou životnou
skúsenosťou poučila deti o vzájomnej úcte, pomoci,
skromnosti,  ktorých je dnes tak málo.

Deti babičku potešili básňami, piesňami, kytičkou
kvetov, popriali jej do ďalšieho života veľa zdravia, lásky,
porozumenia v kruhu blízkych.

Ďakujeme p. Gabriele Kalafutovej, že prijala naše
pozvanie do MŠ.

Deti a ped. kolektív MŠ Rudňany 89, Rabinská I.

Divadlo v MŠ
Dňa 20.10.2010 zavítal do MŠ Rudňany 89 p. arch.

A. Palletizs s divadlom JESENNÁ ROZPRÁVKA, aby
deti poučil o starých ľudových zvykoch na dedine na je-
seň – zber zemiakov, hrozna, ovocia, zeleniny a pod.. V
tento deň sa budovou MŠ niesli tóny slovenských ľudo-
vých piesni, ktoré
si ľudia kedysi
spievali pri práci
na dedine. Naše
deti sa stali spolu-
hráčmi na javisku
a to sa im najviac
páčilo. Spievali,
tancovali, orali
polia, oberali ovo-
cie, hrozno, ore-
chy – napodob-
ňovali práce na
jeseň v záhra-
dách. Aj takéto di-
vadlo sa stáva
kultúrou žitia v
našej MŠ. Už te-
raz sa tešíme na
ďalšie.

Deti a ped. kolektív MŠ Rudňany 89, Rabinská I.
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MŠ 5RP II na výlete v ZOO
Mesiac úcty k starším

Dňa 28.10.2010 predseda kultúrnej komisie p. Vla-
dimír Bodziony srdečne privítal v slávnostne vyzdobe-
nej sále Obecného úradu všetkých pozvaných hostí. O
to vzácnejšie bolo posedenie s oslávencami zlatej svad-
by manželov Jozefa Slaninu a Agnesy rod. Maršale-
kovej a diamantovej svadby manželov Vojtecha Vlče-
ka a Justíny rod. Adamčíkovej. K oslávencom sa
prihovoril starosta obce p. Miroslav Blišťan.  „Žiť spolu
v láske, znášať toľké roky spoločného trápenia, starosti i
radosti, vedieť chápať a odpúšťať si, navzájom sa pod-
porovať si vyžiadalo mnoho odriekania a sebazaprenia.
A vy ste to dokázali. Prajem Vám v mene svojom ako aj
tu prítomných ešte veľa, veľa zdravia, radosti z detí a vnú-
čeniec, aby jeseň Vášho života bola čo najkrajšia a naj-
príjemnejšia“. Týmito slovami sa prihovoril predseda
komisie k jubilujúcim manželom. Pozvanie prijali aj
ostatní oslávenci, ktorí oslávili, alebo ešte len oslávia v

tomto roku svoje krásne životné jubileá. Spoločné “ Ži-
vio, živio” patrilo aj im. I  napriek rokom a šedinám si
prišli hostia spríjemniť slávnostné chvíle , ktoré si určite
zaslúžia. Mesiac úcty k starším je tou najlepšou príleži-
tosťou na relax. Slávnostnú atmosféru spoločného po-
sedenia spríjemnili deti z MŠ Zimné, žiaci  ZŠ, ŠZŠ a

súbor Rudnianka. Touto cestou sa chcem poďakovať
všetkým zainteresovaným osobám .ktorí prispeli k zdar-
nému priebehu spoločného posedenia . p. Lapšanskej za
jesennú výzdobu spoločenskej miestnosti, pracovníkom
a pracovníčkam obecného úradu ,kuchárkam  pretože
nechýbalo ani menšie pohostenie. Ešte raz srdečná vďa-
ka. Aj touto cestou vyprosujeme  pre všetkých jubilan-
tov pevné zdravie, šťastie a nadšenie pre všetko dobré,
čo ich v živote obklopuje.

Vladimír Bodziony
predseda kultúrno-športovej  a školskej komisie

Možno príde kúzelník
Našich malých žiakov prišiel navštíviť kúzelník,

ktorý svojim programom zabavil a potešil všetkých prí-
tomných. Celé predstavenie sa konalo spontánnym spô-
sobom v interakcii kúzelník – žiak.Žiaci veľmi dobre spo-
lupracovali, výborne sa zabávali a potleskom dávali
najavo svoju maximálnu spokojnosť. Mladý kúzelník
prispel k oživeniu životného štýlu malých rómskych detí,
ktorí žijú v šedom stereotype vo veľmi zlých sociálnych
podmienkach.

Mgr. Vladimír Hudáček

Rodičia a škola
Dňa 8.11.2010 sa v priestoroch základnej školy ko-

nalo zasadnutie Rady školy, po ktorom nasledovalo ce-
loškolské združenie rodičov pri Základnej škole v Rud-
ňanoch.Zasadnutie Rady školy viedla predsedníčka p.
uč. Ing. Ďuršová. Členov ako aj hostí privítala a obozná-
mila s programom. Hlavným bodom bola nedisciplino-
vanosť a záškoláctvo rómskych detí. Pani riaditeľka nás
informovala o počtoch žiakov, tried, pedag. a nepeda-
gogických pracovníkov. Pán zástupca informoval o fi-
nanciách použitých na rekonštrukciu základnej školy, o
nákladoch, čo všetko je ukončené a čo je vo fáze dokon-
čenia, o novom kamerovom systéme.

Celoškolského združenia sa zúčastnilo 62 rodičov,
z toho 40 boli rodičia rómskych detí. Predsedníčka
všetkých oboznámila s finančným stavom, s činnosťou
združenia rodičov (karneval, MDD)a rozdelenie finan-
cií na spomínané akcie. Bol odsúhlasený poplatok 3EUR
na ZR a 3EUR pre školu. Pán učiteľ Drobný nás infor-
moval o rozmiestnení žiakov na stredné školy a OU. V
decembri chystá stretnutie s rodičmi žiakov 9 triedy, čo
sa týka možností po ukončení ZŠ. Aj v tomto roku vy-
hlásila škola zber papiera. Predsedníčka poprosila o po-
moc rodičov pri organizovaní karnevalu, keďže je to dosť
náročné a nedá sa vyhovieť každému.

Na záver pani riaditeľka poďakovala za účasť a aj keď
je školský rok v plnom prúde zaželala ešte veľa pracov-
ných, osobných i študijných úspechov.

Predseda ZR – Dagmar Mrovčáková
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Z činnosti Základnej organizácie zväzu
zdr. postihnutých občanov v Rudňanoch

Dňa 23.9.2010 sa členovia našej organizácie zúčast-
nili zájazdu do Rajeckej Lesnej, Čičman,  Svätého  An-
tona (bývalý Antol) a Banskej Štiavnice.

Dňa 15.10.2010 sa 22 členov našej organizácie zú-
častnilo slávnostného posedenia pri príležitosti Mesia-
ca úcty k starším v reštaurácii Tatra Spišská Nová Ves.

M. Liptáková

Ocenenie
Už po druhýkrát sa Špeciálna základná škola

v Rudňanoch zapojila do celoslovenskej súťaže
triednych a školských časopisov PRO SLAVIS
2010 so svojim školským časopisom MOTÝLIK.

Tento vydáva už 6. rok redakčný krúžok pod
vedením pani uč. A. Sertlovej.

Na našu veľkú radosť i v tomto ročníku náš
časopis MOTÝLIK zaujal odbornú porotu natoľ-
ko, že mu vo svojej kategórii udelila CENU MA-
TICE SLOVENSKEJ. Z rúk zástupcov MŠ SR a
predstaviteľov Matice slovenskej a mesta Žilina si
ocenenie osobne prevzali riaditeľka ŠZŠ v Rudňa-
noch Mgr. J. Feciková a pani učiteľka Sertlová na
slávnostnom vyhodnotení súťaže dňa 28.10.2010
na Starej radnici v Žiline.

Sertlová

Rozpovim vam ľudze dobre, jak Zuza i s Mar-
ču išli v piatek na nakupi popod totu Tarču.
Zuza mala polno drobnich peňežoch v kaba-
ce, Marča zaše v bugiľaru, co našla na chace.
I tu idu rezko z kopca, co še Tarča vola.
Nigdzi neje žadni človek, cicho dookola.
Kedz tu zrazu ftoška reve: „Ruki hore dajce!
Abo love, abo tu še hnetkaj zobľekajce!“
Ta neznali, Marča, Zuza, co mali urobic.
Počala vam jedna v taške bugiľar otvoric.
„Co ši glupa?“ Hvari Zuza, „ja peňeži nedam!
Ukažem mu svoju gaču, možno ho nahnevam!“
I bulo jak povedzela, ukazala vnadu.
Zlodzej im ľem ric ukazal, totu co mal vzadu.
Zašmiali še ženi naše, že ho oklamali
a večar si nešli v taškoch co pokupovali.
Pozor sebe veľki na pugiľar dajce
a na ujka Piśtu v dobrim spominajce.

      Ujko Pišta

OZNAM
Od. 5. 10. 2010 je novým správcom cintorína p.
Jozef Sabo. V prípade potreby volajte na tel. čís-
lo 0915 316 160.
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OBECNÁ POLÍCIA
informuje

Týmto chcem upovedomiť občanov obce o
zriadení obecnej polície a o vykonaní doteraj-
ších činností. Pri realizovaní základných úloh,
ktoré nám vyplývajú zo zákona 564/1991 Zb.
o obecnej polícii, kde prvoradou našou úlohou
je chrániť obyvateľov obce, zabezpečovať ve-
rejný poriadok v obci a ďalších.... Bol na tom-
to základe firme Konzeko, ako aj správcovi

Kultúrneho domu zaslaný list, ktorý ich upozor-
ňuje na pretrvávajúce problémy z ich strán. Mo-
mentálne očakávam ich stanovisko.

Priestory obecnej polície sú v záverečných fá-
zach, čo sa týka materiálneho zabezpečenia. Na
okraj chcem len zdôrazniť funkčnosť kamerového
systému, ktorý sa už nachádza v našich priesto-
roch. Mojou úlohou je pripraviť prostredie na plné
vykonávanie úloh príslušníkov obecnej polície po
príchode zo školy. Príslušníci po absolvovaní skúš-
ky odbornej spôsobilosti budú od 1.12.2010  na
plno vykonávať   svoje úlohy.

K mojej činnosti môžem uviesť, že som sa sna-
žila stretnúť, so všetkými osobami, s ktorými bu-
deme dennodenne spolupracovať a myslím si, že
sme si dohodli celkom dobrú spoluprácu.

Stretla som sa so všetkými riaditeľkami škôl,
s ktorými sme riešili záškoláctvo a šikanovanie žia-
kov. V základných školách uvítali našu pomoc,
ktorú som im sľúbila pri doručovaní zásielok zá-
školáctva rodičom do rizikových osád v rámci
nášho hliadkovania 1 x týždenne.

Prínosom pre rodičov by malo byť to, že  sme
sa dohodli na riešení otázky šikanovania v okolí
škôl a cesty domov,  hliadkovaním pred školami
pred začiatkom vyučovania, ako aj monitorova-
ním ich cesty domov. Chcem upozorniť občanov
obce aj na návrhy všeobecných záväzných naria-
dení (ďalej VZN), ktoré momentálne obec prijíma,
a podľa ktorých Obecná polícia bude riešiť prie-
stupky, nielen čo sa týka alkoholu, ale aj čistoty
obce a ďalších. Taktiež vy môžete tieto VZN spri-
pomienkovať, sú na našej webovej stránke obce.

K dispozícii sú už telefónne čísla Obecnej po-
lície: 053 44 99 486, 0902 919 732.

Teším sa na našu spoluprácu
Ing. Denisa Milaniaková, Náčelníčka ObP

Zo športu
FUTBAL

ŽIACI
September
Olcnava - Rudňany 0:10
Rudňany – Chrasť/ Horn. 7:2
Iliašovce – Rudňany 3:7
Rudňany – Slovinky 16:0
Október
Odorín- Rudňany 0:5
Rudňany – Markušovce 7:3
Sp. Hrušov – Rudňany 0:2
Rudňany – Sp. N. Ves „C“ 10:0
Letanovce – Rudňany 1:2

DORAST
September
Rudňany – Jaklovce 2:3
Drnava – Rudňany 5:4
Rudňany – Veľká Ida 9:0
Slovinky – Rudňany 3:1

Október
Rudňany – Valaliky 5:1
Rudňany – Helcmanovce 3:9
Domaňovce – Rudňany 1:1
Rudňany – Kechnec 4:2
V. Folkmár – Rudňany 4:1

DOSPELÍ
September
Sobrance – Rudňany 0:2
Rudňany – Krompachy 1:3
Rožňava – Rudňany 2:0
Rudňany – Štítnik 3:1

Október
V. Kapušany – Rudňany 2:0
Buzica – Rudňany 3:0
Rudňany – Čaňa 0:3
Strážske – Rudňany 6:0
Rudňany – Kr. Chlmec 3:1
(góly: Polkabla, Mikuš, Balúch)

R. Neuvirth
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Spoločenská rubrika Obyvateľstvo obce
k 12. 11. 2010

SPOMIENKA
Nepýtam sa Pane, prečo si nám ho vzal, ale ďakuje-
me za to, že si nám ho dal.
Dňa 26.12.2010 uplynie 5 rokov, čo si Pán povolal
do večnosti Ing. Emila Kalafuta. S láskou a v mod-
litbách si na neho spomínajú tí, čo ho milovali.

Manželka, deti a vnúčatá

POĎAKOVANIE
Sú chvíle, ktoré ťažko prežívame. Sú okamihy, na kto-
ré denne spomíname. Čo nám bolo drahé, osud nám
vzal, zostanú len spomienky a
v srdciach veľký žiaľ.
Úprimné poďakovanie vyslo-
vujeme všetkým príbuzným,
priateľom a známym, ktorí sa
prišli dňa 14. októbra 2010
rozlúčiť s naším drahým
manželom, otcom, dedkom,
pradedkom, svokrom, bra-
tom, švagrom a príbuzným ALFONZOM KOŠÍ-
KOM. Ďakujeme za kvetinové dary, za prejavy sú-
strasti a za teplé ľudské slová, ktorými ste sa snažili
zmierniť náš žiaľ.
Za dôstojnú rozlúčku ďakujeme vdp. farárovi R. Fe-
rencovi, p. starostovi obce Miroslavovi Blišťanovi,
p. Kataríne Kandráčovej, p. Jánovi Szentkereszty-
mu a miništrantom.

Manželka, dcéry s rodinami, syn s deťmi a
ostatná smútiaca rodina.

Narodenie
Dávid Kalafut
Soňa Fecurová
Elena Dunková
Gustav Horváth
Martina Horváthová
Jana Horváthová
Koloman Horváth
Róbert Horváth
Alexandra Horváthová
Martin Žiga
Ján Horváth

Prisťahovanie
Veronika Kucajová

Úmrtie
Alfonz Košík *1931

Stav podľa vekových kategórií Spolu Muži Ženy

Spolu 3847/1844 1898/890 1949/954

Deti do 18 rokov 1495/1105 735/531 760/574

– z toho do 15 rokov 1284/ 976 621/459 663/517

Ostatní obyvatelia 2352/ 739 1163/359 1189/380

Uzavretie
manželstva
Slavomír Krestian a
Miroslava Kalafutová
Štefan Kucaj a Veroni-
ka Lorenčiková
Juraj Bendík a Zuzana
Farkalinová

Významné životné
jubileá v mesiaci
november
80 rokov
Zuzana Mušaková
60 rokov
Mária Šumáková
Margaréta Lovásová
Michal Bodnár
Vladimír Krempaský

Policajné okienko
Nápad trestnej činnosti a priestupkovosti  v obci Rud-

ňany za mesiac október 2010:

5 prečinov
3 prípady krádež vlámaním

1 prípad krádež drevnej hmoty

1 prípad poškodzovanie všeobecne prospešného zaria-

denia (krádež telef. káblu) – páchateľ nebol doposiaľ zis-

tený

8 priestupkov
5  priestupkov proti občianskemu spolunažívaniu – rôz-

ne schválnosti , drobné ublíženie na zdraví, ohováranie,

prieky

3 priestupky  proti majetku- drobné krádeže a poškode-

nie zariadenia

V jednom prípade sa doposiaľ nepodarilo zistiť páchate-

ľa  priestupku a to poškodenie sklenenej výplne na ob-

jekte potravín CBA v obci Rudňany – Huta.

npor. Stanislav Varša

Starší inšpektor pre riadenie policajnej stanice,

npor. Stanislav Varša, OO PZ Markušovce

Poďakovanie
Dňa 25.10.2010 sa na miestnom cintoríne v Rudňa-
noch uskutočnila brigáda - upratovanie v Dome smút-
ku, na ktorej sa zúčastnili: pp. Oľga Lapšanská, Mag-
daléna Makarová, Paulína Lacková, Margita
Hanuščinová, Cecília Cvengrošová, Agnesa Duľová,
Emília Pilárová, Margita Ogurčáková, Rozália
Šumanská.
Touto cestou im  starosta obce vyslovuje úprimné po-
ďakovanie za ich prácu a ochotu pomôcť.


